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Uppmana polisen till anmälan vid sexualbrottet köp av sexuella tjänster. 
 
 
Alla myndigheter som har anmälningsplikt har skyldighet att anmäla till 
socialtjänsten om det finns en oro kring ett barns situation. Sedan är det upp till 
socialtjänsten att avgöra om de går vidare med en utredning, erbjuder stöd till 
familjen eller inte gör något mer. Upprepade orosanmälningar kan vara skäl till 
utredning. 
 
I Umeå finns det en Mansmottagning som erbjuder samtal och en KAST-
mottagning som ger stöd till personer som vill sluta köpa sex. KAST står för 
”Köpare av sexuella tjänster”. Enligt Monika Wahlström, verksamhetschef för 
individ- och familjeomsorgen i Umeå kommun, är det många som nyttjar detta 
stöd. 
 
Individ- och familjenämnden i Umeå har gått ut med en uppmaning till polisen 
att göra orosanmälningar vid sexköp där köparen har barn under 18 år, då de 
kom fram till att man juridiskt inte kan bestämma om en fast sådan rutin. Det är 
dock upp till polisen att avgöra från fall till fall, oavsett brott eller situation, 
huruvida de ska göra en anmälan eller inte. 
 
I ett radioprogram https://sverigesradio.se/artikel/7561490 den 27 september 
2020 beskriver sexköparen i Umeå ”Johan” hur han, efter att ha åkt fast inser 
hur han skadat sin familj. 
 
Polisen Tomas Nyberg i Umeå menar att det inte är ett straff med 
orosanmälning utan att det handlar om att hjälpa familjen och att det finns en 
oro för barnets miljö https://www.svt.se/nyheter/lokalt/vasterbotten/hor-
polisen-om-orosanmalningar-jag-ar-forvanad-att-inte-fler-gor-det. 
 
Vänsterpartiet Gävle föreslår att socialnämnden uppmanar polisen att göra en 
anmälan vid sexköp, där köparen har barn under 18 år. 
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